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						Zgodnie z  zaaprobowanym  dekretem papieża Pawła VI w A.A.S 58/16 z 29.12.1996 r i 
					
				

				
					
						promulgowanym przez Kongregację do spraw Wiary z 15.11.1966 zezwala się na wydawanie bez 
					
				

				
					
						Imprimatur, tj pisemnego zezwolenia, pism mówiących o objawieniach, cudach, przepowiedniach lub 
					
				

				
					
						innych nadprzyrodzonych zjawiskach. 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						Osoba, która otrzymuje i przekazuje orędzia jako AdamCzłowiek pragnie 
					
				

				
					
						pozostać w ukryciu i oświadcza, że z ich publikacją nie zamierza 
					
				

				
					
						uprzedzać osądu kościelnego 
					
				

				
					
						Czyni to w duchu posłuszeństwa oraz zasady św. Pawła, aby otrzymanych 
					
				

				
					
						charyzmatów oraz darów nie zatrzymywać dla siebie, lecz by służyły dla 
					
				

				
					
						ogólnego pożytku i wzajemnego zbudowania. Czytelnicy powinni skupić 
					
				

				
					
						się na treści a nie na osobie. 
					
				

			

			
				
					
						ORĘDZIA  2008
					
					
						 
					
				

			

			
				
					
						[36] 23 styczeń 2008  
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA: 
						W Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego. 
					
				

				
					
						Pozdrawiam was, Moje drogie dzieci i posyłam wam Płomień 
					
				

				
					
						Miłości Mojego Niepokalanego Serca, by umocnić waszą 
					
				

				
					
						miłość i was samych na drodze prawdy. Pochylcie wasze 
					
				

				
					
						głowy i przyjmijcie Moje matczyne błogosławieństwo w Imię 
					
				

				
					
						Ojca i Syna i Ducha Świętego. 
					
				

				
					
						            Drogie dzieci, bądźcie wytrwałe na modlitwie a 
					
				

				
					
						zobaczycie, że blask światła Mojego Boskiego Syna opromieni 
					
				

				
					
						wasze serca.  
					
				

				
					
						Od II stuleci przychodzę coraz częściej na ziemię, by 
					
				

				
					
						nieść Moim dzieciom słowa otuchy i jednocześnie ostrzeżenia 
					
				

				
					
						przed zagrażającymi niebezpieczeństwami. Pragnę bowiem 
					
				

				
					
						przynieść Moim kochanym dzieciom słowo umocnienia i 
					
				

				
					
						chronić Świętą Matkę Kościół przed atakami przeciwnika. 
					
				

				
					
						Wiecie przecież, drogie dzieci, że walka duchowa, która 
					
				

				
					
						rozgrywa się na ziemi, ma swoje konsekwencje w wieczności. 
					
				

				
					
						Przeciwnik używa wszelkich sposobów, by osłabić waszą 
					
				

				
					
						wiarę i waszą czujność. 
					
				

				
					
						Kiedy mówię o niebezpieczeństwach 
					
				

				
					
						grożących Kościołowi, to nie używam słów krytyki, 
					
				

				
					
						lecz upominam Moich synów, którym Bóg powierzył 
					
				

				
					
						odpowiedzialności, aby byli czujni i troszczyli się o Królestwo Mojego Boskiego 
					
				

				
					
						Syna na ziemi. 
					
				

				
					
						Nie dziwcie się zatem, Moje dzieci, gdy widzicie, że świat coraz bardziej pogłębia się w 
					
				

				
					
						ciemnościach, skoro tak mało jest dusz, które poważnie traktują Moje słowa. Bądźcie wytrwali 
					
				

				
					
						na modlitwie, ale także wytrwali w pracy nad sobą. Przecież to wy podejmujecie decyzje 
					
				

				
					
						dotyczące waszej przyszłości. Od was samych zależy wasza współpraca z Bożym Planem 
					
				

				
					
						Zbawienia i od waszego zaangażowania zależy wasze wewnętrzne kształtowanie w sobie 
					
				

				
					
						nowego człowieka.  Nie czyńcie waszych rzeczy powierzchownie, ani nie módlcie się tylko 
					
				

				
					
						wargami. Zobaczcie, że przeciwnik zaangażował wszystkie swoje siły i walczy przeciwko wam 
					
				

				
					
						na wszystkich płaszczyznach – przede wszystkim na płaszczyźnie ducha. To, co budujecie w 
					
				

				
					
						swojej pysze jest chwiejne, czasowe i przeminie, natomiast  to wszystko, co buduje Duch 
					
				

				
					
						Boży, jest trwałe i wieczne. 
					
				

				
					
						Grzech, który jest dobrowolnym i świadomym waszym wyborem , rozbija waszą 
					
				

				
					
						jedność i powoduje rozpad wewnętrzny prawdziwej tożsamości. Pycha natomiast rozprasza   
					
				

			

			
				
					
						__________________________________________________________________________ 
					
				

				
					
						Oto czynię wszystko nowe           adamczlowiek.blogspot.com                                 rok 2008 
					
				

			

			
				
					
						1 
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						uzewnętrznia was i materializuje, wystawiając na wszelkie ataki świata zewnętrznego i 
					
				

				
					
						podporządkuje materii. 
					
				

				
					
						Pamiętajcie jednak, drogie dzieci, że wasze upadki  nie mogą umniejszać wielkości 
					
				

				
					
						Miłości, w której każdy z was  powinien odnaleźć siebie – swoją tożsamość w Bogu. Na tym 
					
				

				
					
						polega odnowa ludzkości, odnowa człowieczeństwa, które zatraca swoją godność. Prawdziwe 
					
				

				
					
						człowieczeństwo odnajdziecie w podporządkowaniu się działaniu Boga i w trwaniu w 
					
				

				
					
						SŁOWIE. Musicie uwolnić się od siebie samych i żyć Słowem Bożym, które jest światłością ze 
					
				

				
					
						światłości, trwałym Odblaskiem Oblicza Bożego.  Jesteście powołani do odnoszenia 
					
				

				
					
						zwycięstwa w Jezusie Chrystusie, Moim Boskim Synu. Takie zwycięstwo oznacza życie w 
					
				

				
					
						prawdzie i rozwój duchowy waszego człowieczeństwa. Od was zależy tak wiele. Nie bądźcie 
					
				

				
					
						zrezygnowani, by podejmować wciąż na nowo ogromny wysiłek dotyczący przemiany i 
					
				

				
					
						odnowy: Czuwajcie, drogie dzieci! 
					
				

				
					
						Kocham was bardzo, Moje drogie dzieci, i cieszę się, że przyjmujecie Moje słowa do 
					
				

				
					
						waszych serc. Błogosławię was w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego. 
					
				

				
					
						 
					
				

				
					
						[37] 23 luty 2008  
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA: 
						W Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.    Pozdrawiam was, Moje drogie 
					
				

				
					
						dzieci i posyłam potrzebne wam łaski z Mojego Niepokalanego Serca. Pochylcie wasze głowy i 
					
				

				
					
						przyjmijcie Moje matczyne błogosławieństwo w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego. 
					
				

				
					
						Szczególna Moją Miłością otaczam wszystkich chorych, cierpiących, oraz te dusze, które 
					
				

				
					
						świadomie dźwigają ciężar krzyża. 
					
				

				
					
						            Drogie dzieci, bądźcie cierpliwi i trwajcie w nadziei, która jest darem Boga. Bóg jest 
					
				

				
					
						przedmiotem waszej nadziei, dlatego, że chce być waszym szczęściem wiecznym i daje się tym 
					
				

				
					
						wszystkim, którzy trwają w nadziei, aby mogli je osiągnąć. ON oddaje się człowiekowi jako 
					
				

				
					
						jedyny cel. Pragnienie wszystkiego innego poza Bogiem jest ciągłym osłabianiem cnoty 
					
				

				
					
						nadziei. Pamiętajcie jednak, drogie dzieci, że prawdziwa nadzieja uwalnia was od więzów 
					
				

				
					
						czasu, którym czujecie się przygniecieni – ona prowadzi was do prawdziwej wolności. 
					
				

				
					
						            Świat chce pozbawić człowieka nadziei i kusi go tylko tym, co przemijające. Człowiek 
					
				

				
					
						traci czas na zupełnie nieważne i niepotrzebne rzeczy. Diabeł przedstawia wam tylko 
					
				

				
					
						perspektywę życia na ziemi, po to, aby zająć was tylko tym, co przemijające, abyście nie mieli 
					
				

				
					
						czasu dla Boga. 
					
				

				
					
						            Nadzieja, która pochodzi od Ducha, jest wyrazem oczekiwania na spełnienie się 
					
				

				
					
						obietnic Bożych. Tak przemieniajcie wasze życie, aby wasze prace, modlitwy, wyrzeczenia 
					
				

				
					
						były na większą chwałę Bożą. Lecz pamiętajcie, że prawdziwa nadzieja wymaga od was 
					
				

				
					
						waszego zaangażowania. Zaufanie Bogu nie może oznaczać  wyręczanie się Bogiem w tym, co 
					
				

				
					
						należy do człowieka. To wy musicie czynić sobie ziemię poddaną, a nie ulegać światu. Diabeł 
					
				

				
					
						chce podporządkować sobie świat; chce, aby jemu służono i oddawano pokłon. Dlatego 
					
				

				
					
						wzrasta coraz bardziej napięcie pomiędzy dobrem i złem – coraz bardziej odczuwalny jest 
					
				

				
					
						dystans stworzenia do Stwórcy, ponieważ stworzenie buntuje się. 
					
				

				
					
						            Kochane dzieci, bądźcie jednak pewne, że ta walka zawarta jest w czasie, to znaczy, że 
					
				

				
					
						szatan ma ograniczony czas dla swoich działań. On nie ma już żadnej nadziei, został 
					
				

				
					
						pozbawiony szczęścia oglądania Boga, i tego samego chce pozbawić człowieka. 
					
				

				
					
						            Drogie dzieci, w Fatimie wezwałam świat do pokuty, modlitwy i zadośćuczynienia, 
					
				

				
					
						ponieważ Bóg jest bardzo obrażany przez niewdzięczną ludzkość. Przekazałam ludzkości 
					
				

				
					
						warunki jak można uratować świat przed samozagładą. Od tamtego czasu niewiele się 
					
				

				
					
						zmieniło, a ludzkość coraz bardziej odchodzi od Boga. Wy, którzy trwacie w Bogu, trwajcie 
					
				

				
					
						także w nadziei. Jesteście własnością Boga i poświęcajcie Mu wszystko. W nadziei zwycięstwa 
					
				

				
					
						jesteście już teraz dziedzicami Jego obietnic. Nie lękajcie się niczego, gdyż błogosławieni 
					
				

				
					
						jesteście wy, którzy znosicie prześladowanie. Trzymajcie się mocno krzyża Mojego Boskiego 
					
				

				
					
						Syna, gdyż on zajaśnieje nad światem blaskiem zwycięstwa, a wy wraz z nim. 
					
				

				
					
						Kocham was bardzo, Moje drogie dzieci, i cieszę się, że przyjmujecie Moje słowa do 
					
				

				
					
						waszych serc. Błogosławię was w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego. 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						__________________________________________________________________________ 
					
				

				
					
						Oto czynię wszystko nowe           adamczlowiek.blogspot.com                                 rok 2008 
					
				

			

			
				
					
						2 
					
				

			

		

		
			
				
					
						[38] 23 marzec 2008  
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA: 
						W Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.  Pozdrawiam was, Moje drogie dzieci 
					
				

				
					
						i posyłam Wam Moją matczyną Miłość dla waszego umocnienia, abyście nabrali odwagi na 
					
				

				
					
						drodze waszego powołania. Pochylcie wasze głowy i przyjmijcie Moje błogosławieństwo w 
					
				

				
					
						Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.  
					
				

				
					
						            Drogie dzieci, trwajcie na modlitwie i wiedzcie, że blask Zmartwychwstania rozproszy 
					
				

				
					
						ciemności, które panują teraz na ziemi. Tryumf Mojego Niepokalanego Serca jest bliski, lecz 
					
				

				
					
						potrzeba, aby na jaw wyszły zamysły serc wielu, dlatego też i przeciwnik wasz musi okazać w 
					
				

				
					
						pełni swoje oblicze, aby zwycięstwo Chrystusa Mojego Boskiego Syna, przyniosło jeszcze 
					
				

				
					
						większy blask zmartwychwstania prawdy. Krzyż jest znakiem zwycięstwa i wkrótce ukaże się 
					
				

				
					
						całemu światu.  
					
				

				
					
						Kochane dzieci, pamiętajcie, że wasze zwycięstwo jest po stronie Boga, i to wy musicie 
					
				

				
					
						dać pełne świadectwo waszego powołania. W ten sposób jesteście jeszcze bardziej zanurzeni 
					
				

				
					
						w śmierć i zmartwychwstanie Mojego Syna. Wasze świadectwo jest znakiem waszej wiary dla 
					
				

				
					
						umocnienia Kościoła oraz wobec całego świata, który odrzuca Mojego Syna. Świadectwo 
					
				

				
					
						wasze nie polega  tylko i wyłącznie na modlitwie, lecz na całej waszej postawie wobec Boga i 
					
				

				
					
						bliźniego. Żyjecie w świecie, który jest ogarnięty przez ciemność, lecz nie żyjecie dla świata, 
					
				

				
					
						bo on nie jest celem waszego pielgrzymowania. Dlatego wasze świadectwo jest darem, który 
					
				

				
					
						powinniście sobie okazywać wzajemnie, gdyż tym samym świadczycie o waszym powołaniu i 
					
				

				
					
						o waszej przynależności do Prawdy, którą jest Mój Boski Syn. 
					
				

				
					
						Dopóki świat pozostaje w ciemności, nie może dać pełni świadectwa, lecz wiecie 
					
				

				
					
						przecież, że ciemności przeminą i nastanie nowe niebo i nowa ziemia. Duch Święty przemieni 
					
				

				
					
						oblicze ziemi i wszystko stanie się nowe. Bez Ducha Świętego nie można zrozumieć czynów i 
					
				

				
					
						działalności Syna Bożego, dlatego ten sam Duch objawi światu na nowo moc i działanie, aby 
					
				

				
					
						wszyscy poznali, że Mój Boski Syn jest Królem i Panem całego świata. Gdy Mój Syn objawi 
					
				

				
					
						swoją moc i panowanie, wtedy otworzą się oczy wielu i ujrzą Bożą Sprawiedliwość. Teraz 
					
				

				
					
						jeszcze ludzkość doświadcza Miłosierdzia Bożego, lecz Sprawiedliwość okaże swoje oblicze. 
					
				

				
					
						Sprawiedliwość jest Prawdą, wobec której ludzkość jest bezsilna, ponieważ odrzuca prawdę i 
					
				

				
					
						nie chce jej przyjąć. Objawienie Prawdy będzie bolesnym doświadczeniem dla ludzkości. 
					
				

				
					
						Wy jednak, Moje drogie dzieci, pozostawajcie w Prawdzie, która was wyzwala, abyście 
					
				

				
					
						byli wolnymi dziećmi Bożymi. W tej Prawdzie ukaże się w pełni wasze świadectwo. 
					
				

				
					
						Pamiętajcie,. Że bez miłości nie można być wolnym. Kiedy Sprawiedliwość ukaże się nad 
					
				

				
					
						światem, na widok tej ojcowskiej miłości zniknie z waszych oczu łza niewolnika, a pojawi się 
					
				

				
					
						wiekuista radość dziecka Bożego. Pamiętajcie, że Mój Boski Syn zmartwychwstał, aby 
					
				

				
					
						podzielić się z wami swoim zmartwychwstaniem, by powołać was do nowego życia. 
					
				

				
					
						Kocham was bardzo, Moje drogie dzieci, i cieszę się, że przyjmujecie Moje słowa do 
					
				

				
					
						waszych serc. Błogosławię was w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego. 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						[39] 23 kwiecień 2008  
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA: 
						W Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.  Pozdrawiam was, Moje drogie dzieci 
					
				

				
					
						i posyłam Wam Moją pokój Mojego Boskiego Syna, aby napełnił wasze serca radością i mocą. 
					
				

				
					
						Pochylcie wasze głowy i przyjmijcie Moje błogosławieństwo w Imię Ojca i Syna i Ducha 
					
				

				
					
						Świętego.  
					
				

				
					
						            Kochane dzieci, pamiętajcie, że nie jesteście osamotnione w tej walce, która teraz toczy 
					
				

				
					
						się na ziemi. Wiele naszych dzieci doświadcza prześladowania i cierpi. Duch tego świata 
					
				

				
					
						wywiera coraz większy nacisk, by zniewolić jeszcze bardziej całą ludzkość. Wierne dzieci coraz 
					
				

				
					
						bardziej są ograniczane w swoich wypowiedziach – a to wszystko dzieje się w imię fałszywie 
					
				

				
					
						pojmowanej tolerancji, w której mniejszość będąca pod wpływem zła, dyktuje i ustanawia 
					
				

				
					
						prawa sprzeczne z Bożym Planem. Europa, która kiedyś była ostoją chrześcijaństwa, stała się 
					
				

				
					
						pogańska i prowadzi do zburzenia cywilizacji, którą budowała na fundamencie wiary 
					
				

				
					
						świętych, co w konsekwencji prowadzi do zupełnego upadku. 
					
				

				
					
						Dzisiaj, kiedy wszyscy naokoło krzyczą o pokoju i wolności, te wartości są jak 
					
				

				
					
						najbardziej zagrożone Jaki pokój możecie osiągnąć, kiedy przywódcy państw i narody 
					
				

				
					
						odrzucają Boga? Jaką macie wolność, kiedy  ludzkość zniewolona jest egoizmem, gdzie prawo 
					
				

			

			
				
					
						__________________________________________________________________________ 
					
				

				
					
						Oto czynię wszystko nowe           adamczlowiek.blogspot.com                                 rok 2008 
					
				

			

			
				
					
						3 
					
				

			

		

		
			
				
					
						jest narzucane? Sam Bóg dał człowiekowi prawo wyboru dobra i zła a dzisiejszy świat mówi o 
					
				

				
					
						wolności w fałszywej formie zniewolenia. 
					
				

				
					
						Do was, Moje kochane dzieci, kieruję mój apel, abyście się obudzili i odrodzili 
					
				

				
					
						duchowo, bo tylko w ten sposób zrozumiecie prawdziwy sens waszego powołania. Odrodzić 
					
				

				
					
						się z ducha, to znaczy odnaleźć swoją tożsamość wobec Boga i bliźniego. To jest pragnienie 
					
				

				
					
						prawdziwej Miłości, jako daru Ducha Świętego. Celem jest wielbienie – błogosławienie – 
					
				

				
					
						Boga w odpowiedzi na dar życia, w którym od początku błogosławi was  w Jezusie, byście byli 
					
				

				
					
						święci. Takiej odnowy potrzebuje to pokolenie, które jest ślepe i zatwardziałe. 
					
				

				
					
						Jeśli chcecie prawdziwie być wolni, to musicie podjąć się trudu wewnętrznej walki, 
					
				

				
					
						aby udoskonalać swoje życie duchowe, gdyż w ten sposób poznacie Ducha, który w was jest. 
					
				

				
					
						Musicie otworzyć się na Jego działanie, bo tylko ON wskaże wam prawdziwą drogę poznania 
					
				

				
					
						prawdy i udzieli wam upragnionego pokoju. 
					
				

				
					
						Wkrótce ten stan rzeczy, który stworzył człowiek, zamieni się w gruzy. Lecz zanim to 
					
				

				
					
						nastąpi przeciwnik ludzkości  ukaże swoją moc nad światem. Jego bronią jest materia i 
					
				

				
					
						wszystko, co jest z nią związane i tej broni użyje, by wprowadzić jeszcze większy chaos i ucisk. 
					
				

				
					
						Wasza broń jest o wiele potężniejsza, ponieważ pochodzi ona od Ducha Świętego i stanowi 
					
				

				
					
						wszystko to, co jest duchowe. Jeśli używać będziecie tej broni, nic co ziemskie, materialne nie 
					
				

				
					
						będzie mogło wam zaszkodzić ani was zniewolić, gdyż sam Duch Święty umocni was i napełni 
					
				

				
					
						Swoimi darami. 
					
				

				
					
						Kocham was bardzo, Moje drogie dzieci, i cieszę się, że przyjmujecie Moje słowa do 
					
				

				
					
						waszych serc. Błogosławię was w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego. 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						[40] 3 maj 2008  
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA: 
						W Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.  Pozdrawiam was, Moje drogie dzieci 
					
				

				
					
						i posyłam wam Moją matczyną Miłość, by umocnić wasze serca nadzieją. Pochylcie wasze 
					
				

				
					
						głowy i przyjmijcie Moje błogosławieństwo w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.  
					
				

				
					
						            Kochane dzieci, przychodzę do was jako Królowa waszego narodu, lecz co widzę w 
					
				

				
					
						waszych sercach? Czy jesteście wierni waszym ślubom, które składaliście na Jasnej Górze? 
					
				

				
					
						Czy pozostajecie wierni waszej tradycji? Bardzo zasmuca Moje Serce, że tak szybko 
					
				

				
					
						zapominacie o swoich zobowiązaniach. Dzisiaj czcicie Mnie jako waszą Królową, gdyż 
					
				

				
					
						rzeczywiście Nią jestem, lecz niestety w większości jest to szacunek wyrażony wargami, lecz 
					
				

				
					
						nie czynem. Tytuł raz Mi przyznany zobowiązuje Mnie, by wstawiała się za waszym narodem 
					
				

				
					
						przed Moim Boskim Synem, bym broniła was i waszej ziemi jako wasza Królowa, lecz 
					
				

				
					
						konsekwencji nadania mi Tytułu waszej Królowej i waszego oddania oczekuje również od 
					
				

				
					
						was, Moje drogie polskie dzieci. 
					
				

				
					
						Jestem Królową Korony Polskiej i waszego narodu i ten Tytuł zobowiązuje Mnie także, 
					
				

				
					
						abym w sposób szczególny prowadziła was do Mojego Boskiego Syna. Skoro akt zaślubin we 
					
				

				
					
						Lwowie wywarł skutek prawny, to także i Ja wymagam od was, abyście dokonali aktu 
					
				

				
					
						intronizacji Mojego Boskiego Syna, który będzie miał to samo znaczenie, jak Mój akt 
					
				

				
					
						intronizacji z 1656 roku. Czyż to nie wy, Moje drogie polskie dzieci, przyrzekaliście Bogu i 
					
				

				
					
						Mnie, że 
						przyrzekacie kroczyć za Słońcem Sprawiedliwości, Chrystusem, Bogiem naszym
						, 
					
				

				
					
						podczas Ślubów Jasnogórskich? Gdzie jest teraz wasza odwaga? Gdzie jest zdecydowana 
					
				

				
					
						wola? 
					
				

			

			
				
					
						Otwieracie się coraz bardziej na Zachód, lecz tam nie odnajdziecie prawdziwej 
					
				

				
					
						wolności, ponieważ Europa odrzuca całe swoje dziedzictwo, historię i kulturę. Odrzuca Boga i 
					
				

				
					
						Jego prawa, by narzucić narodom prawa, które są sprzeczne z prawem naturalnym. Europa 
					
				

				
					
						tworzy teraz cywilizację zniszczenia i samozagłady, ponieważ odcina się od swoich korzeni.  
					
				

				
					
						Bóg przygotował jednak dla waszego narodu szczególny Plan, który jest konsekwencją  
					
				

				
					
						waszej tożsamości narodowej, która zakorzeniona jest w chrześcijaństwie. JA SAMA 
					
				

				
					
						PRZEKAŻE MOJE BERŁO TEMU, KTÓRY ZOSTAŁ WYBRANY, ABY POPROWADZIĆ 
					
				

				
					
						WASZ NARÓD POD SZTANDARAMI PRAWDY, ABY NARÓD POLSKI STAŁ SIĘ 
					
				

				
					
						PRZYKŁADEM DLA INNYCH NARODÓW. Zanim jednak to nastąpi, musicie okazać 
					
				

				
					
						prawdziwą wierność i oddanie. 
					
				

				
					
						Ten rząd prowadzi was do zguby, gdyż nie zapewnia wam prawdziwej wolności, ani 
					
				

				
					
						swobody. To są marionetki, które wypełniają ogólny plan zniewolenia narodów. Bądźcie 
					
				

				
					
						rozsądni i módlcie się o światło. 
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						Otrzymaliście pozorną wolność, gdyż Bóg chce was w ten sposób doświadczyć i 
					
				

				
					
						jednocześnie umocnić, abyście umieli rozpoznać prawdziwą wolność od swobody obyczajów, 
					
				

				
					
						która nie jest wpisana w naturalny porządek rzeczy. Prawdziwa wolność polega na rozumnym 
					
				

				
					
						rozeznaniu dobra i zła i tylko w ten sposób możecie być prawdziwie wolni, jeśli odnajdziecie 
					
				

				
					
						swoją tożsamość w porządku naturalnym zgodnym z Prawem ustanowionym przez Boga. 
					
				

				
					
						Kocham was bardzo, Moje drogie dzieci, i cieszę się, że przyjmujecie Moje słowa do 
					
				

				
					
						waszych serc. Błogosławię was w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego. 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						[41] 23 maj 2008  
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA: 
						W Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.  Pozdrawiam was, Moje drogie dzieci 
					
				

				
					
						i posyłam wam Moją Miłość, abyście każdego dnia napełniali się prawdziwą nadzieją. 
					
				

				
					
						Pochylcie wasze głowy i przyjmijcie Moje błogosławieństwo w Imię Ojca i Syna i Ducha 
					
				

				
					
						Świętego.  
					
				

				
					
						            Kochane dzieci,  czas, w którym żyjecie, ukazuje wam prawdziwą rzeczywistość 
					
				

				
					
						grzechu, który powoduje zniszczenie. Gdy ludzkość odrzuca BOGA doświadcza przez to 
					
				

				
					
						udręki oraz ucisku i przeżywa kryzys milczenia BOGA. I chociaż jest tak wiele znaków Jego 
					
				

				
					
						obecności, to w przeciwnik chce je wszystkie zagłuszyć i zbagatelizować, aby ludzkie serca nie 
					
				

				
					
						mogły dostrzec działania Bożej Opatrzności w tym czasie. Dlatego interwencja Boga w tę 
					
				

				
					
						rzeczywistość jest konieczna. 
					
				

				
					
						Wielu z was zadaje pytanie: dlaczego tak się dzieje? Dlaczego Bóg milczy i tak długo 
					
				

				
					
						czeka? Otóż musicie zrozumieć, kochane dzieci, że Boża Miłość ogarnia całą historię ludzkości 
					
				

				
					
						– od jej początku aż po ostateczny kres. BÓG jest Panem historii i ON wyznacza jej bieg, lecz 
					
				

				
					
						to właśnie ludzie ciągle ulegali pokusie, by odwrócić się od BOGA i jego Miłości.  Przecież to 
					
				

				
					
						nie BÓG jest przyczyną wojen, które prowadzone są od stuleci! To nie ON stał na czele 
					
				

				
					
						rewolucji i prześladowań! Tego wszystkiego dopuścił się człowiek, ponieważ już od samego 
					
				

				
					
						początku nie zrozumiał, jak należy uczynić sobie ziemię poddaną. Zjadł owoc poznania dobra 
					
				

				
					
						i zła i od tamtego czasu posiadł wiedzę o tym, co jest moralnym dobrem i złem. Właśnie 
					
				

				
					
						dlatego szatan dąży do tego, aby człowiek – w imię wolności – nie słyszał Głosu Boga i 
					
				

				
					
						zwracał się  tylko i wyłącznie w stronę doczesności. Za wszelką cenę nie chce dopuścić do 
					
				

				
					
						panowania Królestwa Mojego Boskiego Syna. Używa wszelkich środków, posługuję się nawet 
					
				

				
					
						hierarchami Kościoła, by wprowadzić zamieszanie i chaos. 
					
				

				
					
						Czy nie widzicie, drogie dzieci, że to właśnie on – wasz przeciwnik – uciska narody, a 
					
				

				
					
						posługuje się tym, co najbardziej do niego należy: a więc systemami politycznymi i 
					
				

				
					
						ekonomicznymi. Pamiętajcie, że wszyscy ci, którzy wmawiają wam poprawę życia i dobrobyt, 
					
				

				
					
						kłamią! Oni dążą tylko i wyłącznie do ucisku, aby „nikt nie mógł kupić ani sprzedać, kto nie 
					
				

				
					
						ma znamienia bestii” (Ap 13.17). Wszelkie międzynarodowe organizacje, które odrzucają 
					
				

				
					
						Prawa Boże, są narzędziem w ręku tego, który chce się ogłosić „wyzwolicielem” świata. 
					
				

				
					
						Wy pamiętajcie jednak, że ten ucisk, który teraz przeżywacie, znosicie dla Imienia 
					
				

				
					
						JEZUS
						, bo zbliżacie się do decydującej bitwy, w której Mój Boski Syn okaże swoją chwałę, a  
					
				

				
					
						wraz z Nim zajaśnieją blaskiem Prawdy, ci wszyscy, którzy wytrwali do końca. 
					
				

				
					
						Milczenie Boga jest zatem konsekwencją wyboru całej ludzkości. Ale to milczenie jest 
					
				

				
					
						tylko pozorne, ponieważ Bóg jest wiecznością. To ludzkość odizolowała się od prawdziwego 
					
				

				
					
						porządku i harmonii z Bogiem i zatraciła całą rzeczywistość, której sama nie potrafi już 
					
				

				
					
						odbudować. Dlatego milczenie Boga jest znakiem, że to właśnie ON wprowadzi ponowny 
					
				

				
					
						porządek rzeczy, gdzie Jego SYN zostanie uwielbiony a Duch Święty odnowi oblicze ziemi. 
					
				

				
					
						Sam fakt, Moje drogie dzieci, że wielu nie rozumie milczenia Boga jest dowodem na 
					
				

				
					
						to, że ludzkość ogarnięta jest tylko umysłem, a przecież istoty Boga oraz wiary nie da się ani 
					
				

				
					
						zmierzyć, ani zweryfikować. Dlatego tak bardzo aktualne jest Moje wołanie o nawrócenie, 
					
				

				
					
						abyście otwarli na nowo wasze serca na prawdziwą wiarę i miłość, a nie szukali Boga waszymi 
					
				

				
					
						teleskopami i przyrządami, gdyż w ten sposób – choćby przemówił – i tak Go nie usłyszycie. 
					
				

				
					
						Właśnie to milczenie Boga w obecnym czasie jest znakiem Jego obecności pośród swojego 
					
				

				
					
						stworzenia. Ten, kto chce usłyszeć Jego Głos, znajdzie go na pustyni i w zgiełku. Dlatego Mój 
					
				

				
					
						Boski Syn zwracał się z upomnieniem do siedmiu Kościołów ze słowami” Kto ma uszy niechaj 
					
				

				
					
						słucha”, ponieważ potrzeba jest wysiłku i zaangażowania, by w milczeniu Boga usłyszeć Jego 
					
				

				
					
						Głos. 
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